

World Junior A Challenge , Tournament



Russia

1

2

3

T



Russia



Denmark

1

0

1

2



Denmark

1

0

3

4



Denmark

4

FINAL

Game ID: 3

Round: Preliminary

Group: B

Date: Dec 15, 2014

Time: 4:30 PM EST

Location: West Central Events Centre, Kindersley, Sask.

Status: Final

Referee Fraser Lawrence, Chad Williams

Linesman Troy Murray, Sean Donnelly

Game Notes:
EHLERS DOES IT AGAIN, DANES WIN GROUP B AT WJAC
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Sask. – Nikolaj Ehlers continued his hot start at the 2014 World Junior A Challenge, scoring a hat trick to lead Denmark to a 4-2 win over Russia on Monday afternoon. The win is the second for the Danes in less than 24 hours – they beat Canada West 3-2 on Sunday night – and clinches first place in Group B and a bye directly to the semifinals; they won't see the ice again until Thursday.
Anders Krogsgaard had the other goal for Denmark, which followed a similar script to its Sunday win – take a 2-1 lead, allow the game-tying goal seven minutes into the third period, and look to Ehlers for the game-winner in the dying minutes.
Russia tied the game at 7:25 when Guryanov scored for Russia, which lost its tournament-opening game for the first time since 2011.
The Russians took the early lead thanks to Vorobyov, who finished a give-and-go with Guryanov by cruising through the slot and snapping a shot past Danish goaltender George Sorenson at 7:02.
Ehlers tied the game on a buzzer beater; with the Danes killing a penalty, a clearing attempt from Matias Lassen ricocheted right onto the stick of Ehlers, who beat Ilya Samsonov on a shorthanded breakaway with less than a second remaining in the first period.
Denmark had the offensive advantage in the second, outshooting Russia 11-7, but the teams headed to the intermission still tied.
Ehlers needed just 2:31 of the second period to give the Danes the lead for the first time, faking a slap shot before dancing around a sprawling Russian defenceman and ripping a shot over the glove of Samsonov on the power play.
Russia tied the game at 7:25 when Guryanov tipped in an Alexander Kozyrev point shot, but Ehlers scored his second game-winning goal in as many days with 2:53 left, cutting hard to the Russian net before finding space over Samsonov's short-side shoulder from in tight.
Krogsgaard capped the scoring with a long-range empty-net goal in the final minute.
Russia finishes its preliminary round schedule on Tuesday night, meeting Canada West in a second-place showdown at the West Central Events Centre (7:30 p.m. CT).

EHLERS REMET ÇA, ET LES DANOIS REMPORTENT LE GROUPE B AU DMJA
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Saskatchewan – Nikolaj Ehlers a continué sa lancée lundi après-midi au Défi mondial junior A 2014 en réussissant un tour du chapeau menant le Danemark à un gain de 4-2 sur la Russie.
Cette victoire est la deuxième des Danois en moins de 24 heures – ils ont battu Canada Ouest 3-2 dimanche soir – et ils se sont hissés en première place du groupe B tout en s'offrant un laissez-passer pour les demi-finales, ils ne seront pas de retour sur la glace avant jeudi.
Anders Krogsgaard a inscrit l'autre but du Danemark, ce qui ressemble au déroulement de leur victoire de dimanche – prendre une avance de 2-1, accorder le but égalisateur après sept minutes de jeu en troisième période, puis chercher Ehlers pour marquer le but de la victoire dans les dernières minutes de la rencontre.
Mikhail Vorobyov et Denis Guryanov ont compté pour la Russie, laquelle a perdu son match d'ouverture de tournoi pour la première fois depuis 2011.
Les Russes ont pris l'avance tôt dans la dispute grâce à Vorobyov qui a fini une passe et va avec Guryanov en filant à travers la zone privilégiée et en décochant un tir derrière le gardien de but danois George Sorenson à 7 min 2 s.
Ehlers a nivelé le compte en coursant contre la sirène; les Danois finissaient de purger une punition lorsqu'une tentative de dégagement de Matias Lassen a ricoché directement sur le bâton d'Ehlers qui a battu Ilya Samsonov sur une échappée en infériorité numérique avec moins d'une demi-seconde à écouler en première période.
Le Danemark avait l'avantage de l'offensive en deuxième période, ayant pris le dessus des tirs 11-7 sur les Russes, mais les formations se sont dirigées vers l'entracte avec un compte toujours égal.
Ehlers n'a eu besoin que de 2 min 31 s en deuxième période pour procurer aux Danois leur première avance; il a feint un tir frappé avant de dandiner autour d'un défenseur russe affalé puis a décoché un tir au-dessus de la mitaine de Samsonov au cours d'un avantage numérique.
La Russie a de nouveau créé l'égalité à 7 min 25 s lorsque Guryanov a fait pénétrer un tir de la pointe d'Alexander Kozyrev, mais Ehlers a compté son deuxième but de la victoire en autant de journées avec 2 min 53 s à jouer, trimant laborieusement autour du filet russe avant de trouver l'espace suffisant au-dessus de l'épaule de Samsonov et d'y faufler la rondelle.
Krogsgaard a conclu le pointage avec un tir dans un filet désert au cours de la dernière minute de jeu.
La Russie terminera ses matchs de la ronde préliminaire mardi soir lorsqu'elle affrontera Canada Ouest dans un duel pour la deuxième place au West Central Events Centre à 19 h 30 HC.

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Russia	11	7	12	30
Denmark	7	11	14	32

Power Plays

Team	PP	PIM
Russia	0-4	6
Denmark	1-3	18

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
7:02	Russia	Mikhail Vorobyov Goal (even strength) <i>Assists: Denis Guryanov , Vladimir Barabanov</i>	RUS 1 - DEN 0
19:59	Denmark	Nikolaj Ehlers Goal (short handed) <i>Assists: Matias Lassen</i>	RUS 1 - DEN 1
Time	Team	Penalty Detail	
8:29	Denmark	Søren Dau Mortensen: Charging - Minor (2:00)	
12:25	Denmark	Anders Krogsgaard: Holding - Minor (2:00)	
19:23	Denmark	Emil Rasmussen: Head Contact - Misconduct (10:00)	
19:23	Denmark	Emil Rasmussen (served by Nick Olesen): Head Contact - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
Time	Team	Penalty Detail	
4:30	Russia	Andrei Obidin: Hooking - Minor (2:00)	
14:01	Russia	Artyom Ivanyuzhenkov: Delay of Game - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
2:31	Denmark	Nikolaj Ehlers Goal (power play) <i>Assists: Matthias Asperup , Marcus Nielsen</i>	RUS 1 - DEN 2
7:25	Russia	Denis Guryanov Goal (even strength) <i>Assists: Alexander Kozyrev , Mikhail Vorobyov</i>	RUS 2 - DEN 2
17:07	Denmark	Nikolaj Ehlers Goal (even strength) <i>Assists: Sonny Hertzberg</i>	RUS 2 - DEN 3
19:46	Denmark	Anders Krogsgaard Goal (short handed, EN)	RUS 2 - DEN 4
Time	Team	Penalty Detail	
1:43	Russia	Artyom Ivanyuzhenkov: Tripping - Minor (2:00)	
19:05	Denmark	Oliver Bjorkstrand: Checking from Behind - Minor (2:00)	

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Vadim Kudako	0	0	0
3	Mikhail Sidorov	0	0	0
4	Alexander Kozyrev	0	1	0
7	Yegor Rykov	0	0	0
8	Nikolai Chebykin	0	0	0
9	Alexander Shemerov	0	0	0
10	Mikhail Vorobyov	1	1	0
11	Artyom Volkov	0	0	0
12	Artyom Ivanyuzhenkov	0	0	4
13	Yevgeni Mityakin	0	0	0
17	Danila Kvartalnov	0	0	0
18	Andrei Obidin	0	0	2
21	Kirill Kaprizov	0	0	0
22	Andrei Bannikov	0	0	0
23	Roman Ivashov	0	0	0
24	Ivan Yemets	0	0	0
25	Denis Guryanov	1	1	0
26	Vladimir Barabanov	0	1	0
27	Dmitri Zhukenov	0	0	0
Totals:		2	4	6

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Anton Krasotkin	0:00	0	0	0
30	Ilya Samsonov	59:27	31	28	LOSS
Totals:		60:00	32	28	0

Coaches		
#	Name	Signature

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Anders Krogsgaard	1	0	2
3	Daniel Hansen	0	0	0
5	Matias Lassen	0	1	0
6	Daniel Nielsen	0	0	0
7	Mikkel Aagaard	0	0	0
9	Nick Olesen	0	0	0
10	Kristian Jensen	0	0	0
11	Mads Larsen	0	0	0
12	Christian Mieritz	0	0	0
14	Victor Eskerod	0	0	0
15	Andre Staeremose Pison	0	0	0
16	Alexander True	0	0	0
17	Marcus Nielsen	0	1	0
18	Sonny Hertzberg	0	1	0
20	Mads Eller	0	0	0
21	Matthias Asperup	0	1	0
22	Christian Kristiansen	0	0	0
24	Nikolaj Ehlers	3	0	0
25	Søren Dau Mortensen	0	0	2
27	Oliver Bjorkstrand	0	0	2
28	Søren Nielsen	0	0	0
29	Emil Rasmussen	0	0	12
33	Jeppe Holmberg	0	0	0
Totals:		4	4	18

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Nicolai Henriksen	0:00	0	0	0
30	George Sorensen	60:00	30	28	WIN
Totals:		60:00	30	28	0

Coaches		
#	Name	Signature